
Zápis z komunitního projednávání strategie MAS Svatováclavsko, z.s. ze dne 24.6.2015 

Místo a čas jednání:  

Obecní úřad Kačice – zasedací místnost, 17:00 – 18:00 hodin. 

Účastníci jednání: dle prezenční listiny 

Libor Němeček, starosta obce Kačice zahájil setkání a přivítal všechny účastníky. Představil přítomným 

MAS a problematiku komunitního projednávání. Zdůraznil, že spolupráce v odvětví spolkové činnosti a 

podpoře neziskových organizací je prioritou.  

Ing. Luboš Fleischmann, vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD seznámil účastníky s cílem setkání, 

kterým je sběr informací potřeb jednotlivých NNO pro potřeby zpracování strategického dokumentu, 

zejména SWOT analýzy a priorit. 

Z následné diskuse vyplynuly tyto podněty: 

 Spolky mají problémy s financováním a uvítají pomoc se zpracováním žádostí o dotace 

z různých programů. 

 Spolupráce s obcí je na velmi dobré úrovni, spolky více využijí možnosti nabízené vedením 

obce. 

 Jednotlivé neziskové organizace budou velmi rádi spolupracovat a aktivně budou realizovat 

své vlastní projekty.  

Další konkrétní požadavky jednotlivých spolků, včetně připravovaných projektů, budou do kanceláře 

MAS zaslány do konce července. 

Libor Němeček závěrem poděkoval za účast a přínosné závěry jednání. Kancelář MAS zpracuje návrhy 

a připomínky do strategie. Zároveň pan starosta zdůraznil, že kancelář MAS je spolkům a neziskovým 

organizacím k dispozici s řešením problémů a přípravou projektů. 

 
 
Zapsal: 
Luboš Fleischmann  


